



Protokoll

fra møte nr 17 i Forbundsstyret **mandag 27. juli 2020**

Til stede:	Kåre Geir Lio Bente Aksnes Ingrid Blindheim Mads Stian Hansen Siv Øye Carlsen Siv Sødal Hanne Hogness Øyvind Indrebø Tonje S. Jelstad Hege Westby Johansen Jarl Martin Møller Erik Langerud Per Eirik Magnussen Lise H. Thorstensen	President 1. visepresident 2. visepresident (deltok i siste halvdel av møtet) Styremedlem Styremedlem Styremedlem Styremedlem Styremedlem Styremedlem Styremedlem, ansattes representant Varamedlem Generalsekretær Ass.gen.sek Sekretariat
-------------------	--	--

Møteramme: Kl. 19:00 – 20:00

Møtested: Møtet ble avholdt på Teams

Sakliste

Habilitetsgjennomgang	2
Saksnr: 103/19-22 Opprettelse av et midlertidig lisensfond	2



Habilitetsgjennomgang

Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet. Ingen habilitetskonflikter detektert.

Saksnr: 103/19-22 Opprettelse av et midlertidig lisensfond

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Generalsekretæren

Til møtet forelå et notat fra GS. Generalsekretæren redegjorde for notatets innhold i møtet.

Forbundsstyret ga uttrykk for stor tilfredshet for GS sitt initiativ. Forbundsstyret diskuterte ulike måter for gjennomføring. I tillegg diskuterte Forbundsstyret ulike andre varianter basert på spillere og klubbers mulige utfordringer for den kommende sesongen og hvordan norsk håndball kan bidra.

FS-vedtak i saksnr 103/19-22:

Forbundsstyret støtter GS sitt forslag til opprettelse av et midlertidig lisensfond (ikke formelt fond).

Forbundsstyret ber Nasjonal ledergruppe (NL) diskutere forslaget og de praktiske elementer som må på plass for gjennomføring, samt legge til rette for regional forankring. Forbundsstyret anmoder om at alle regioner tilslutter seg forslaget, slik at Norges Håndballforbund opptrer samlet og i tråd med vår visjon.